
 
 
 
FRÅGA  
till kommunstyrelsens ordförande Peter Rosholm: 
 
Under försommaren 2018 förekom en hel del diskussioner med anledning av den, av 
kommunfullmäktige beslutade, flytten av Tingshuset och den friliggande arrestlokalen. 
Vid ett möte den 21 juni deltog politiker och tjänstemän från kommunen, 
representanter från Hembygdsföreningen och exploatören av Malmgården. 
 
Vid detta möte fick vi veta av dig, Peter, att en ny upphandling skulle göras och att det 
var ett prioriterat arbete för att ge bästa förutsättningar för arbetet och för att undvika 
negativa konsekvenser för exploatören. 
 
På en direkt fråga svarade du mycket bestämt att anbudshandlingar skulle vara klara 
för utskick i ”början av augusti”. Vi var alla överens om att detta var en rimlig tid 
eftersom det ju inte är en särskilt komplicerad upphandling. 
 
Den 26 juli var delar av ovanstående grupp på studiebesök på Lydde Gård i Skene och 
då upprepade du ditt löfte om att anbudshandlingarna skulle vara klara ”i början av 
augusti”. Du var mycket bestämd på den punkten. 
 
Vi har nu passerat halva september och några handlingar är inte klara. Om vi ska tro 
förvaltningen lär det inte komma några förrän en bit in i oktober, dvs. en försening på 
ungefär två månader!!! 
 
Jag har därför följande fråga som många fler än jag gärna vill ha svar på: 
 
Hur kan du acceptera att en så enkel upphandling får lov att ta 3-4 månader att 
genomföra helt i strid med de politiska löften du givit till närvarande intressenter? 
 
 
 
 
 
 


